

Title (en)
Container.

Title (de)
Behälter.

Title (fr)
Container.

Publication
EP 0101635 A1 19840229 (FR)

Application
EP 83201156 A 19830804

Priority
BE 208844 A 19820819

Abstract (en)

Sealed container (1) for transporting products manufactured and charged in the liquid or pasty state and solidifying at ambient temperature which can be liquefied or made pasty through the action of heat, this container comprising means (6) disposed inside the container and arranged in order to transmit heat, supplied by an external heat source (17), to the mass of product enclosed in the container so as to liquefy it so it flows, due to gravity, via a draining orifice (7). <IMAGE>

Abstract (fr)

Container étanche (1) pour le transport de produits fabriqués et chargés à l'état liquide ou pâteux et se solidifiant à température ambiante et pouvant être liquéfiés ou rendus pâteux sous l'action de la chaleur, ce conteneur comprenant des moyens (6) disposés à l'intérieur du conteneur et agencés pour transmettre des calories, fournies par une source de chaleur externe (17), à la masse de produit enfermée dans le conteneur afin de la liquéfier pour qu'elle s'écoule par gravité par un orifice de vidange (7).

IPC 1-7
B65D 88/74

IPC 8 full level
F28D 1/02 (2006.01)

CPC (source: EP)
F28D 1/0213 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] FR 1171533 A 19590127 - TECHNICAL WAXES LTD
- [A] US 3907162 A 19750923 - MAXFIELD STEVEN K
- [A] FR 1331850 A 19630705 - BECKER KG WESTHYDRAULIK
- [A] US 3661141 A 19720509 - SALEMINK WILLARD L

Cited by
GB2290522A; GB2290522B

Designated contracting state (EPC)
AT CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0101635 A1 19840229

DOCDB simple family (application)
EP 83201156 A 19830804